
Geachte College, 

Graag zou ik een overzicht ontvangen van de subsidies die de afgelopen twee jaar verleend 
zijn. Welk bedrag en of deze in de kadernota of begroting stonden of dat deze tussentijds zijn 
toegevoegd?  

Ik begrijp het toch goed dat sommige wel op de jaarrekening staan maar dat is achteraf; kan de 
raad hier dan nog iets van vinden?  

Hanteren andere gemeentes een subsidieplafond? En bij overschrijding van dit plafond gaat het 
richting de raad? 

Met vriendelijke groet Anne Van Berlo, 

Fractievoorzitter VVD Gemert-Bakel 


